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主持/讲者

Moderator / Speaker

10:15-10:55 Keynote Lecture
主持人Moderator：

Chua Peng Teng, Ala U'Wais,
Abhishek Mangeshikar

10:15-10:20 Opening Remarks Chua Peng Teng

10:20-10:35 Challenges in Laparoscopic Myomectomy , Jordan Experience
腹腔镜⼦宫肌瘤剔除术的挑战：约旦的经验

Luay Abu Atileh

10:40-10:55 Single Incision Laparoscopic Surgery in Gynecologic Surgery: LESS is More
妇科手术中的单孔腹腔镜手术：LESS is More

鲍伟
Wei Bao

11:00-12:40 Oral / Video Presentation (口头发言/视频）
主持人Moderator:

Noppamart Whangteeranon,  Ala U'wais,
Mohammad Haekal, Abhishek Mangeshikar

11:00-11:10
Laparoscopic Treatment of Vesicovaginal Fistula at Kameda Medical Center: Incidence,
Methodology and Outcome- A 5- year Review.
卡梅达医疗中心膀胱阴道瘘的腹腔镜治疗：发病率、方法与结果——5年回顾

Janice Anonuevo

11:10-11:20
Misoprostol versus Conventional Uterotonics for Postpartum Hemorrhage Prevention in Rural
Women: A Systematic Review and Meta-analysis.
米索前列醇与传统宫缩剂用于农村妇女产后出血预防的比较：系统评价与荟萃分析

Enzo Moreno Adisusianto

11:20-11:30
Monitoring Adenosarcoma Progression in Polypoid Endometriosis: The Value of Magnetic
Resonance Imaging (MRI) Surveillance.
监测息肉样子宫内膜异位症中腺肉瘤的进展：磁共振成像（MRI）监测的价值

Shou-Xin Gu

11:30-11:40
Obstructive Uterovaginal Anomalies: An Experience at the Tertiary Care Centre.
梗阻性子宫阴道畸形：三级医疗中心的经验

Neha Varun

11:40-11:50
Posterior Laparoscopic Approach in Patients with Obstructive Vaginal Anomalies: A Case
Series.
梗阻性阴道畸形患者的后腹腔镜入路：病例系列研究

Princess Bianca DL. Palabrica

11:50-12:00
Role of Laparoscopic Surgeries for Preserving Ovarian Functions in Patients with Cancers.
腹腔镜手术在癌症患者卵巢功能保护中的作用

Thu Yen Thi Nguyen

12:00-12:10
Surgical Outcomes of Cesarean Sections after Laparoscopic Myomectomy: A Comparison with
Open Myomectomy and Other Cesarean.
腹腔镜子宫肌瘤剔除术后剖宫产的手术结局：与开腹子宫肌瘤剔除术及其他剖宫产的比较

Yoko Kashima

12:10-12:20
Tips and Tricks for Laparoscopic Sacrocolpopexy.
腹腔镜骶骨阴道固定术的技巧与窍门

Pei-Chen Li

12:20-12:30

Use of the Laparoscopic Scalpel Handle in Robotic-Assisted Hysterectomy (RAH) and Total
Laparoscopic Hysterectomy (TLH) .
腹腔镜手术刀柄在机器人辅助子宫切除术（RAH）和全腹腔镜子宫切除术（TLH）中的应
用

Yumiko Morimoto

12:30-12:40

VNOTES Hysterectomy with Uterosacral Ligament Fixation for POP Repair: the Future of
Native Tissue Repair.
经阴道自然腔道内镜手术（vNOTES）子宫切除联合宫骶韧带固定治疗盆腔器官脱垂（
POP）：自体组织修复的未来

Ma. Aneceta Dayo
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